
CONCLUSIONS de l’estudi

• L‘anàlisi de les entrevistes i les opinions donades 
manifesten que l’Acadèmia és una entitat de prestigi 
reconegut. 

• Quan hem preguntat sobre el futur de l’Acadèmia hem 
rebut varies respostes amb un denominador comú: 

Es considera que l’Acadèmia és una institució que no es 
comparable a cap altre de l’Estat Espanyol, 
d’Anglaterra o França. Que té unes peculiaritats molt 
pròpies que li permeten ser un aglutinador dels 
professionals de la medicina catalana. 



Conclusions de l’estudi

• Catalunya té una llarga tradició en medicina i
l’Acadèmia ha contribuït en cada moment de la seva
història aglutinant el millor col·lectiu científic.Aquest
podria ser un dels aspectes rellevants per treballar
aspectes de futur.

• Ajudar a formar el metge del segle XXI. Preveure els 
canvis que vindran en les diferents societats. En el futur  
més les societats hauran de treballar més conjuntament



Conclusions de l’estudi

En aquests moments a l’Acadèmia se li demana: 

• Que tingui  projecció sobre l’àmbit civil

• Que recuperi  el  protagonisme i “l’esperit de l’Acadèmia” 

• Que sigui capdavantera en la Formació Continuada

• Que sigui l’entitat que acredita/reacredita la Formació Continuada

• Que es posicione com entitat important d’educació no presencial

• Que sigui l’entitat aglutinadora de les societats científiques catalanes

• En definitva que sigui líder de la medicina catalana
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